



Florindo Jopiti, Immobilienberater

Florindo Jopiti, Tessiner, ist in Zürich aufgewachsen und hat einen Bachelor-Abschluss in Marketing & Management von der University of Southwestern Louisiana at Lafayette, USA. Sein Spezialgebiet ist die Akquisition und Realisierung von Projekten. Er bringt langjährige Marketing- und Verkaufskennntnisse sowie ein ausgezeichnetes nationales und internationales Netzwerk mit, die für erfolgreiche Verkaufsaktivitäten in der Immobilienbranche entscheidend sind.

Florindo Jopiti spricht Deutsch, Englisch, Französisch und Italienisch.

M+41 79 409 63 59

Ekontakt@cosmosvalues.com



Florindo Jopiti, Real Estate Consultant

Florindo Jopiti, originally from the Swiss canton of Ticino, grew up in Zurich and has a bachelor's degree in marketing and management from the University of Southwestern Louisiana at Lafayette, USA. He specializes in the acquisition and realization of projects. He has extensive marketing and sales experience as well as an excellent national and international network, crucial factors for successful sales in the real estate sector.

Florindo Jopiti speaks English, German, French, and Italian.

M+41 79 409 63 59

Ekontakt@cosmosvalues.com